
 

 

 

  

 

 

 

Interpellation till regionstyrelsens ordförande Mikael 

Johansson (M) angående ökade kostnader för väktare i 

Region Kronoberg 
 

Kostnaden för ordningsvakter och väktare i Region Kronoberg har enligt uppgift 

ökat från 1,5 miljoner kr till 4 miljoner kr på några år.  

 

1. Vilka är orsakerna till den ökade kostnaden? 

 
Närvaron av ordningsvakter och väktare motiveras med att Region Kronoberg ska ha 

en trygg och säker miljö för besökarna. 

 

2. Hur mäts besökarnas upplevelse av Region Kronobergs verksamheter som trygga och säkra 

miljöer? 

3. Hur har besökarnas upplevelse sett ut de senaste åren? 

 

Från och med 1 januari 2019 finns ett nytt avtal med ett vaktbolag. 

 

4. På vilka sätt har de krav som framförts i upphandlingen förts fram från och förankrats 

med Region Kronobergs verksamheter? 

5. Hur påverkar det nya avtalet kostnaderna? 

 

 

Robert Olesen (S) 

2:e vice ordförande i hälso- och sjukvårdsnämnden och gruppledare för 

Socialdemokraterna i Region Kronoberg 

 


